
SA 0052/XXVI/08         

Protokół nr XXVI/08 
z sesji Rady Gminy Goleszów 

odbytej w sali Domu Ludowego w Goleszowie Równi 

w dniu 17 grudnia 2008 r. 
 

Obecni: 

- 15 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- zaproszeni: nadleśniczy Leon Mijal z Nadleśnictwa Ustroń, 

- wójt gminy Zbigniew Wacławik, zastępca wójta Henryk Odias, skarbnik gminy 

Barbara Madzia, sekretarz Bogusława Podżorska, redaktor „Panoramy Goleszowskiej” 

Tomasz Jaszowski,  

Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do nin. protokołu. 

   

Ad.1. Otwarcie XXVI sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godzinie 1500 otworzył sesję Rady Gminy, 

przywitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy. 

 

W tym momencie przewodniczący Rady Gminy oddał głos radnemu Goleszowa Równi 

Karolowi Lipowczan, który przywitał wszystkich w odnowionym Domu Ludowym 

w Goleszowie Równi.  

Radny Karol Lipowczan odebrał od Wójta Gminy oraz Rady Gminy gratulacje za szczególne 

zaangażowanie w pracach na rzecz odnowienia Domu Ludowego w Goleszowie Równi. 

 

Ad.2.Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczą wszyscy radni.  

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia 

się następująco: 
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1. Otwarcie XXVI sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

2. Stwierdzenie prawomocność i obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Gminy.  

5. Wystąpienia gości. 

6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Ocena pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

9. Informacja Lasów Państwowych n/t stanu lasów w naszej gminie. 

10. Informacja n/t wykonania remontów dróg gminnych w 2008 roku. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

11.1. przyjęcia budżetu Gminy Goleszów na 2009 rok, 

11.2. zatwierdzenia projektu zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu 

Ochrony Środowiska Gospodarki Wodnej na 2009 rok, 

11.3. zmian budżetu Gminy na 2008 rok, 

11.4. opłat za korzystanie z urządzeń cmentarnych i cmentarzy komunalnych Gminy 

Goleszów, 

11.5. zmiany uchwały Rady Gminy nr XV/107/07 z dnia 18 grudnia 2007 roku, 

11.6. ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu 

pracowników zatrudnionych w jednostkach oświatowych Gminy, 

11.7. Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2009-2015, 

11.8. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych, 

11.9. zmiany planu zagospodarowania przestrzennego wsi Bażanowice, 

11.10. zmiany planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kozakowice Górne 

i Kozakowice  Dolne w gminie Goleszów,  

11.11. udzielenia bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości gruntowej, 

11.12. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę, 

11.13. przyjęcia planu pracy Rady Gminy na I półrocze 2009 r., 

11.14. przyjęcia planów pracy na I półrocze 2009 r. komisji stałych Rady Gminy, 

12. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

14. Wolne wnioski. 
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15. Informacje i komunikaty. 

16. Zakończenie XXVI sesji Rady Gminy Goleszów. 

Jednocześnie zwrócił się z pytaniem do radny w sprawie wniosków o zmianę porządku obrad. 

Nikt z radnych nie złożył takiego wniosku. Przewodniczący Rady Gminy poddał więc pod 

głosowanie przedstawiony wyżej porządek obrad. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Gminy. 

Protokół z dwudziestej piątej sesji Rady Gminy Goleszów był wyłożony do wglądu w biurze 

Rady. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr XXV/08 z dnia 

26 listopada 2008 r. został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.5. Wystąpienia gości. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad.6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

Przewodniczący poszczególnych Komisji poinformowali, iż: 

 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia w okresie pomiędzy sesjami 

obradowała w dniu 10 grudnia br.  Na posiedzeniu pozytywnie oceniono pracę Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2008. Opracowano planu pracy 

Komisji na rok 2009 oraz zaopiniowano podział środków finansowych na sport 

kwalifikowany na rok 2009 i wniesiono do niego kilka następujących korekt: 
LKS „Goleszów” szkolenie dzieci i młodzieży oraz 

przygotowanie drużyn męskich 
i udział w rozgrywkach ligowych 
Podokręgu Skoczów i 
Beskidzkiego Okręgu Piłki Nożnej 

39 000 zł 

LKS „Olimpia” uczestnictwo w wojewódzkich 
rozgrywkach piłki siatkowej 
mężczyzn 

15 000 zł 

LKS „Olimpia” uczestnictwo w zawodach i 
turniejach w dyscyplinie skoki 
narciarskie i kombinacja norweska 

13 000 zł 

  LKS „Lesznianka” kontynuacja osiągnięć sportu 
kwalifikowanego w dyscyplinie 

14 000 zł 
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tenisa stołowego w Gminie 
Goleszów 

LKS „Tempo” szkolenie i udział drużyn 
piłkarskich seniorów, juniorów i 
trampkarzy LKS Tempo Puńcow w 
rozgrywkach mistrzowskich 
podokręgu Skoczów w rundzie 
wiosennej sezonu 2008/2009 i 
rundzie jesiennej sezonu 
2009/2010 

34 000 zł 

Misyjny Klub Sportowo-
Rekreacyjny „Centrum” 

szkolenie i udział w zawodach, 
organizacja obozów szkoleniowych 
w zakresie lekkiej atletyki i piłki 
siatkowej 

13 000 zł 

LKS „Wiki” szkolenie i udział drużyn 
piłkarskich seniorów, juniorów, i 
trampkarzy przy LKS „Wiki” w 
rozgrywkach podokręgu Skoczów 
w roku 2009 

11 000 zł 

LUKS „Orlik” Szkolenie i przygotowanie 
zawodników do udziału we 
współzawodnictwie na szczeblu 
lokalnym, krajowym i 
międzynarodowym 

11 000 zł 

Tabela, na której pracowała komisja stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

Ponadto pozytywnie zaopiniowano 3 projekty uchwał: 11.5, 11.6 i 11.7 

Po informacji przekazanej przez przewodniczący Komisji Adama Żwaka, przewodniczący 

Rady Gminy otworzył dyskusję, w której głos zabrali: 

Radny Andrzej Lacel poprosił o wytłumaczenie dlaczego, w porównaniu do roku 2008, 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia obciął budżet LKS Tempo o kwotę 

1000 zł. Radny dodał, iż LKS Tempo prezentuje jeden z największych poziomów sportowych 

w gminie, prawidłowo prowadzi cała dokumentację klubu i w bardzo dobrym stanie 

utrzymuje całe sprzętowe zaplecze. W związku z tym radny Andrzej Lacel złożył wniosek 

w sprawie ponownego rozpatrzenia przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony 

Zdrowia tematu podziału środków finansowych na sport kwalifikowany przy udziale 

prezesów wszystkich klubów sportowych.  

Tak sformułowany wniosek został poddany pod głosowanie, w którym udział wzięło 15 

radnych. Wniosek został przyjęty 10 głosami „za”. 

 

Komisja Finansów i Inwestycji na swoim posiedzeniu, które odbyło się 16 grudnia br.  

zaopiniowano projekty uchwał przygotowane na dzisiejszą sesję.  

Przy okazji dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę Komisja zobowiązała wójta aby na najbliższym zgromadzeniu 

wspólników wodociągów ziemi cieszyńskiej,  w związku ze spadkiem poboru wody, 
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proponuje się podwyższenie opłaty stałej, w której zawarta będzie pewna ilość wody przy 

jednoczesnym obniżeniu ceny wody.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odbyła posiedzenie 15 

grudnia.  Na posiedzeniu Zastępca Nadleśniczego Jerzy Kłoda przedstawił informacje na 

temat stanu zdrowotnego lasów na terenie Gminy Goleszów, gospodarka zasobami. 

Ponadto Wójt Gminy zapoznał zebranych z informacjami n/t wykonywania remontów dróg 

gminnych oraz realizacji planu oświetlenia dróg Gminy Goleszów. 

Zatwierdzono także planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa na I półrocze 2009 r. 

W sprawach bieżących pozytywnie zaopiniowano projekty uchwał według druków 11.2, 11.8, 

11.9, 11.10, 11.11 i 11.12 

 

Komisja Rewizyjna obradowała w dniu 11 grudnia br. Wysłuchano przedstawicieli Klubów 

Sportowych „Lesznianka” oraz „Orlik”. Przyjęto te informacje bez żadnych uwag oraz 

przyjęto plan pracy Komisji na I półrocze 2009 r.  

 

Ad.7. Interpelacje i zapytania. 

Pisemną interpelację dotyczącą drogi powiatowej biegnącej przez Cisownicę złożył radny 

Franciszek Giecek. Interpelację tę odczytał wiceprzewodniczący Artur Więcław. Jej kopia 

stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

 

Ad.8. Ocena pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Informacji o pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych udzieliła 

kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Krystyna Klimus. Szczegółowa pisemna 

informacja dotyczące tego tematu stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu.  

Po jej wysłuchaniu Rady Gminy pozytywnie oceniła pracę GKRPA. 

Nikt z radnych nie wniósł sprzeciwu co do takiej oceny. Zapis przyjęto przez aklamację.  

 

Ad.9. Informacja Lasów Państwowych n/t stanu lasów w naszej gminie. 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrał nadleśniczy Leon Mijal z Nadleśnictwa Ustroń. 

Omówił on stan lasów w Gminie Goleszów. Lasy Gminy Goleszów podlegają pod 

administrację Nadleśnictwa Ustroń, którego powierzchnia ogólna wynosi 11.496,33 ha. 

Natomiast powierzchnia leśna, w skład której wchodzą lasy i tereny związane z gospodarką 
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leśną, takie jak drogi leśne, składownicy drewna, szkółki leśne itp. wynosi 11.268,46 ha. 

Nadleśniczy podkreślił, iż lasy Nadleśnictwa Ustroń, w tym te położone na terenie Gminy 

Goleszów, wchodzą w skład Leśnego Kompleksu Promocyjnego „Lasy Beskidu Śląskiego”.  

 

Po wypowiedzi nadleśniczego, w trakcie dyskusji zastępca wójta Henryk Odias zwrócił 

uwagę na zagrożenie stwarzane na szlakach turystycznych przez motocyklistów.  

W odpowiedzi na ten głos nadleśniczy poinformował, iż w celu zatrzymania motocyklistów 

poruszających się po szlakach górskich, nadleśnictwo współpracuje z policją jednak na 

szlakach górskich nie można stosować przepisów o ruchu drogowym. 

 

Ad.10. Informacja n/t wykonania remontów dróg gminnych w 2008 roku. 

Temat ten został omówiony na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa.  

Dane dotyczące remontów kapitalnych dróg, remontów bieżących oraz remontów dróg 

rolniczych przekazał Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Informacja ta stanowi załącznik nr 7 

do nin. protokołu.  

 

W otwartej na ten temat przez przewodniczącego Rady Gminy dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

Rada Gminy  bez uwag przyjęła przedstawione informacje na temat wykonania 

remontów dróg gminnych w 2008 roku. 

 
W tym momencie przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minutową przerwę. W przerwie sesji swoje 

posiedzenia odbyła Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia.  

 

Ad.11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

11.1. przyjęcia budżetu Gminy Goleszów na 2009 rok. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji poinformował, iż wszystkie komisje stały 

Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały projekt budżetu gminy na 2009 rok na wspólnym 

posiedzeniu w dniu 19 listopada 2008 r.  

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Poinformował on, iż dochody na 

2009 rok zostały ustalone w wysokości 28 284 057,00 zł, w tym: 

- dochody bieżące w wysokości 23 084 865,00 zł 

- dochody majątkowe w wysokości 5 199 192,00 zł. 
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Natomiast wydatki zaplanowano w wysokości 32 210 012,00 zł. Przy opracowaniu projektu 

budżetu na rok 2009 wykorzystano budżety cząstkowe planowane przez poszczególne 

jednostki organizacyjne gminy. Projekt opracowany został w oparciu o obowiązujące przepisy 

to jest ustawę o dochodach jednostek terytorialnych oraz ustawę o finansach publicznych. 

W trakcie planowania budżetu kierowano się zasadą zupełności, szczegółowości, realności 

i jawności. To znaczy, że ujęto w budżecie wszystkie dochody i wydatki przy maksymalnie 

precyzyjnym ustaleniu ich wielkości.  

Prognozowane dochody na rok 2009 są większe o 19% w stosunku do roku 2008, Wzrost ten 

jest spowodowany między innymi zwiększoną dotacja na zadania zlecone, większymi 

wypływami z podatku dochodowego od osób fizycznych i prawnych oraz środkami z Unii 

Europejskiej na planowane zadania inwestycyjne.  

Różnica między dochodami a wydatkami budżetowymi proponowanymi w projekcie budżetu 

na rok 2009 jest wynikiem ujemnym i wynosi -3 925 955,00 zł. Deficyt budżetowy planuje 

się pokryć kredytem i pożyczkami z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Katowicach.  

 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XXVI/209/08 w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Goleszów na 2009 rok została 

przyjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 

11.2. zatwierdzenia projektu zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu 

Ochrony Środowiska Gospodarki Wodnej na 2009 rok. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji oraz 

Komisję Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa – opinie te stanowią 

załącznik nr 9 i 10 do nin. protokołu. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 
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Uchwała nr XXVI/210/08 w sprawie zatwierdzenia projektu zestawienia przychodów 

i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska Gospodarki Wodnej na 2009 rok 

została podjęta jednogłośnie. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

  

11.3. zmian budżetu Gminy na 2008 rok. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji – 

opinia ta stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu.  

 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XXVI/211/08 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2008 rok została podjęta 

jednogłośnie. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

11.4. opłat za korzystanie z urządzeń cmentarnych i cmentarzy komunalnych Gminy 

Goleszów. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji – 

opinia ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu.  

 

Treść projektu uchwały omówił Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Jednocześnie 

zaproponował wniesieni autopoprawki polegającej na wykreśleniu z § 1 ust. 5 pkt 2 lit. b 

sadzenie drzew i krzewów 20 zł. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XXVI/212/08 w sprawie opłat za korzystanie z urządzeń cmentarnych 

i cmentarzy komunalnych Gminy Goleszów został podjęta jednogłośnie. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  
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„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 15  do nin. protokołu. 

 

11.5. zmiany uchwały Rady Gminy nr XV/107/07 z dnia 18 grudnia 2007 roku. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji oraz 

Komisję Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia – opinie te stanowią załącznik nr 16 

i 17 do nin. protokołu. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XXVI/213/08 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy nr XV/107/07 z dnia 18 

grudnia 2007 roku została podjęta jednogłośnie. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

 

11.6. ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu 

pracowników zatrudnionych w jednostkach oświatowych Gminy. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji oraz 

Komisję Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia – opinie te stanowią załącznik nr 19 

i 20 do nin. protokołu. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. Przewodniczący 

wyłączył z glosowania radnego Karola Krawiec, który jest zatrudniony w jednej z jednostek 

oświatowych gminy.  

Uchwała nr XXVI/214/08 w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego 

oraz wartości jednego punktu pracowników zatrudnionych w jednostkach oświatowych 

Gminy została podjęta jednogłośnie. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 
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Uchwała ta stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

 

11.7. Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2009-2015. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia – opinia ta stanowi załącznik nr 22 do nin. protokołu.  

 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XXVI/215/08 w sprawie Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2009-2015 została podjęta jednogłośnie. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

 

11.8. ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji oraz 

Komisję Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa – opinie te stanowią 

załącznik nr 24 i 25 do nin. protokołu. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XXVI/216/08 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członków ochotniczych straży pożarnych została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 2 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 26 do nin. protokołu. 

 

11.9. zmiany planu zagospodarowania przestrzennego wsi Bażanowice. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Komisja i wnioskuje by wysokość renty planistycznej 

ustalić na poziomie 15%  – opinia ta stanowi załącznik nr 27 do nin. protokołu.  
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W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XXVI/217/08 w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Bażanowice została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 28 do nin. protokołu. 

 

11.10. zmiany planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kozakowice Górne i Kozakowice  

Dolne w gminie Goleszów. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Komisja i wnioskuje by wysokość renty planistycznej 

ustalić na poziomie 15%  – opinia ta stanowi załącznik nr 29 do nin. protokołu.  

 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XXVI/218/08 w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Kozakowice Górne i Kozakowice  Dolne w gminie Goleszów została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 30 do nin. protokołu. 

 

11.11. udzielenia bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości gruntowej. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji oraz 

Komisję Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa – opinie te stanowią 

załącznik nr 30 i 31 do nin. protokołu. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XXVI/219/08 w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości 

gruntowej została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  
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„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 32 do nin. protokołu. 

 

11.12. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji oraz 

Komisję Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa – opinie te stanowią 

załącznik nr 33 i 34 do nin. protokołu. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XXVI/220/08 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 35 do nin. protokołu. 

 

11.13. przyjęcia planu pracy Rady Gminy na I półrocze 2009 r. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XXVI/221/08 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy na I półrocze 2009 

r. została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 36 do nin. protokołu. 

 

11.14.  przyjęcia planów pracy na I półrocze 2009 r. komisji stałych Rady Gminy. 

W dyskusji nad projektem uchwały nikt nie zabrał głosu. Przewodniczący Rady Gminy 

poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15 radnych. 

Uchwała nr XXVI/222/08 w sprawie przyjęcia planów pracy na I półrocze 2009 r. komisji 

stałych Rady Gminy została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  
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„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 37 do nin. protokołu. 

 

Ad. 12. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Na poprzedniej sesji interpelacje złożyli radni Kazimierz Wisełka oraz Karol Lipowczan. 

Odpowiedzi na nie zostały radny dostarczone i przedstawione na dzisiejszej sesji Rady 

Gminy. Kopie odpowiedzi stanowią załączniki nr 38, 39 i 40 do nin. protokołu. 

 

Ad. 13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował o następujących sprawach: 

− na terenie całej gminy odbyły się spotkania wigilijne, 

− Gmina Goleszów zajęła II miejsce w sportowej olimpiadzie samorządowej, 

− 13 grudnia odbyły się uroczystości 50- lecia zorganizowanego wędkarstwa 

w Goleszowie, 

− zakończył się Grand Prix w Szachach 2008, 

− 2 grudnia wręczono medale za długoletnie pożycie małżeńskie, 

− 6 grudnia odbył się VII Międzynarodowy Konkurs Skoków Narciarskich Dzieci 

i Młodzieży, 

− do Urzędu Gminy wpłynęło pismo Komendanta Gminnego ZOSP RP w Goleszowie 

w sprawie zabezpieczenia w budżecie gmina na 2009 rok środków finansowych na 

zakup nowego samochodu pożarniczego dla OSP Goleszów w kwocie 200 000,00 zł. 

Kopia pisma stanowi załącznik nr 41 do nin. protokołu. Śląski Komendant 

Wojewódzki w Katowicach przyznał dla Gminy Goleszów na zakup samochodu 

200 000,00 zł dotacji z Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. Wójt Gminy 

zwrócił się do radnych o ustosunkowanie się do przedstawionego pisma.  

Rada Gminy  w głosowaniu pozytywnie odniosła się do przedstawionej przez 

Komendanta prośby.  

Ponadto Wójt Gminy przedstawił informację na temat wydanych decyzji ustalających opłatę 

z tytułu wzrostu wartości nieruchomości na skutek uchwalenia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. Informacja ta stanowi załącznik nr 42 do nin. protokołu. 

 
Z sali posiedzeń wyszedł radny Leszek Szlauer. Od tej pory w sesji uczestniczy 14 radnych. 
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Ad.14. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia poinformował 

przebiegu posiedzenia Komisji, które odbyło się w przerwie obrad Rady Gminy. Kopia 

protokołu z tego posiedzenia stanowi załącznik 43 do nin. protokołu.  

Przedstawiony przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia wniosek 

w sprawie podziału środków finansowych na sport kwalifikowany w gminie został poddany 

pod głosowanie przez Radę Gminy.  

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” głosowało: 1 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

 

Ad.15. Informacje i komunikaty. 

Radny poinformował, iż 17 stycznia w Domu Ludowym zorganizowany zostanie bal 

karnawałowy. 

 

Wójt Gminy poinformował, iż 24 grudnia Urząd Gminy będzie nieczynny.  

 

Ad.16. Zakończenie XXVI sesji Rady Gminy Goleszów. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot 

o godz. 1840 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XXVI sesję Rady Gminy 

Goleszów”.  

 

 

Na tym protokół zakończono. 
 

 

 

Protokołowała: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy Aleksandra Brudny  

 

 

 


